
Protokół Nr 34/09 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 9 grudnia 2009 r.

odbytego  w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 1100

Posiedzenie komisji otworzył  i  prowadził Przewodniczący Komisji  Daniel Wilk ,  który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik do
niniejszego protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części dotyczącej spraw finansowych skarbnik
gminy .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks .
Na podstawie  listy  obecności  przewodniczący  komisji  stwierdził  quorum przy którym  komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały . 
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej .
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 29 grudnia 2009 r.   
4.Dyskusja nad projektem budŜetu gminy na rok 2010
 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński
 na 2010 rok 
5.Informacja Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego 
   Opinia komisji na sesję 
6.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2009  
7.Sprawy róŜne 
8.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  33/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane   pod obrady najbliŜszej
sesji , komisje je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała
opinię jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr XXXIII/263/09   w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości
Grzędzice
Wójt Gminy -poinformował ,Ŝe wszystkie nazwy ulic uzgodniono z właścicielami dróg
poza dwoma przypadkami, jak równieŜ  odbyły się konsultacje z mieszkańcami i tutaj
wójt wspomniał  o kosztach związanych z tym zadaniem .
W  trakcie  dyskusji  Pani  Mirosława  Antczak  –  Kierownik  Referatu  Planowania
Przestrzennego wyjaśniła dlaczego na załączniku nr 27 droga 360/9 nie posiada nazwy
ulicy , poniewaŜ właściciel nie złoŜył oświadczenia .
Komisja po wysłuchaniu  wyjaśnień pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 



- 2 -
-projekt uchwały Nr XXXIII/264/09  w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy 
 gminy Stargard   Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  
 prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w 2010 r.”- komisja pozytywnie 
 zaopiniowała projekt uchwały, 
-projekt  uchwały Nr XXXIII/265/09 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu  
 Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
 Narkomanii na 2010 r.
Wójt  Gminy  zaproponował  wynagrodzenie  dla  przewodniczącego  ,  sekretarza  i
członków komisji na poziomie roku 2009 .
Komisja  projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  bez uwag .  
 - projekt  uchwały Nr XXXIII/266/09  w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2010-
komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ,
- projekt  uchwały Nr XXXIII/267/09 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/256/09 
  Rady Gminy Stargard   Szczeciński z dnia 20 listopada 2009 r.- komisja pozytywnie 
  zaopiniowała projekt uchwały  
Ad.4
Komisja zapoznała się z opiniami pozostałych komisji co do projektu uchwały w sprawie
uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński  na 2010 rok . 
Następnie przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały Nr XXXIII/262/09 w
sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 2010 rok .
Komisja przyjmując propozycję przewodniczącego komisji przystąpiła do dyskusji nad
projektem budŜetu gminy omawiając w pierwszej kolejności dochody budŜetowe tj. opis
tych dochodów do których uwag nie zgłosiła .
Kolejno komisja przeszła do analizy opisu wydatków budŜetowych skupiając się bardziej
na wydatkach  majątkowych .
W trakcie omawiania komisja na bieŜąco otrzymywała wyjaśnienia od wójta bądź
skarbnika .
Przewodniczący komisji odnosząc się m.in.  do wydatków związanych ze sporządzeniem
oraz zmianami planów zagospodarowania przestrzennego wyraził swoje stanowisko ,iŜ
uwaŜa aby  sporządzenia lub zmiany planu powinny obejmować całe miejscowości , a
nie pojedyncze punkty  na terenie gminy , a środki z tych pojedynczych  zmian moŜna by
było przeznaczyć  na inne potrzeby. W przypadku pojedynczych zmian koszty związane
ze zmianę powinien ponosić wnioskodawca .
Kolejno przewodniczący komisji zapytał się o budowę zadaszeń na boiskach sportowych
tak jak było to w Tychowie .
Wójt Gminy -odpowiedział ,Ŝe są zapisane środki w projekcie budŜetu na budowę
zadaszeń .
Przewodniczący    zapytał  członków komisji , czy mają pytania lub jakieś inne uwagi co
do projektu budŜetu gminy na rok 2010 .
Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła prognozę długów informując ,Ŝe opinia RIO do
projektu budŜetu na pewno wpłynie   przed sesją .
Przewodniczący komisji podsumowując powiedział ,Ŝe jest deficyt budŜetowy 12.7 mln
zł, a środki zewnątrz są juŜ zapisane w budŜecie po stronie dochodów  , Ŝe dwie duŜe
inwestycje tj. remont szkoły i kanalizacja to kwota 10 mln zł . 
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe na posiedzeniu komisji socjalnej zadał specjalnie
pytanie członkom komisji  co moŜna wykreślić , aby zmniejszyć deficyt , to radny Klim
odpowiedział m.in., Ŝe projekt budŜetu na rok 2010 jest projektem ambitnym .
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię do projektu uchwały w sprawie uchwalenia
budŜetu Gminy Stargard Szczeciński  na 2010 .
Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Ad.5 
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Komisja wspólnie przeanalizowała  informację Wójta Gminy o stanie mienia
komunalnego – wg  stanu na dzień 1 grudnia 2009 r. . 
W trakcie analizy zostały wyjaśnione uwagi i zapytania członków komisji . 
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię :
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informacj ę i
pozytywnie zaopiniowała podejmowane działania w  zakresie mienia gminnego .
Ad.6
Przewodniczący komisji sprawozdanie z działalności komisji za rok 2009 przedstawi na
sesji w dniu 29 grudnia 2009 r. 
Ad.7
Wójt Gminy odczytał pismo Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji
odnośnie wniosku w sprawie zmiany w urzędowym nazewnictwie miejscowości na
terenie gminy, gdzie komisja Nazw Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych
rozpatrzyła wniosek i zajmując stanowisko negatywnie zaopiniowała zmianę nazw
miejscowości wymienionych we wniosku .    
Radna Gabriela Czwertlik – poprosiła , aby na piśmie wystąpić w sprawie ścieŜki
rowerowej Strachocin-Stargard przy głównej  drodze .
Kolejno przewodniczący komisji zgłosił następujące sprawy dotyczące miejscowości
Grzędzice , a mianowicie : 
- przejęcie przez gminę drogi i prośba mieszkańców o chodnik wzdłuŜ tej drogi ,
- wycięcie brzozy koło posesji Pani Swiątkowskiej a zarazem  przy  placu  zabaw ,
- postawienie na przystanku autobusowym  koło szkoły budki,
- sprawa kanalizacji deszczowej dla mieszkańców koło  kolonii-bo toną w wodzie , a 
  ukształtowanie  terenu pozwoli na odprowadzenie wody do rowu ,
- kolejna sprawa dotyczyła szatni i gwarancji na wykonane prace , gdyŜ wilgoć wchodzi 
  na ściany i radny wspomniał o powołaniu biegłego do tej reklamacji 
Przewodniczący równieŜ podziękował Wójtowi za pomoc przy urządzaniu  placu zabaw
w Grzędzicach .
Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks poprosił o skierowanie w Poczerninie lampy
oświetleniowej na plac zabaw , a druga sprawa dotyczyła wycinki drzew w Poczerninie,
iŜ są osoby chętne , które same by to zrobiły .
Radny Wiesław Zakrzewski – zgłosił dwie sprawy jedna dotyczyła zarwanego chodnika ,
jak twierdzi radny źle była ubita ziemia przed połoŜeniem chodnika i stoi tam równieŜ
woda , a druga sprawa dotyczyła przystanku autobusowego na którym wybito okno . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe w sprawie chodnika   to rozmawiał z wykonawcą i
mówi się ,Ŝe jeździ po ty chodniku  cięŜki sprzęt .
Radny Władysław Kuźma zgłosił następujące sprawy , a mianowicie : 
- problem z mostem koło księdza ,
- czy skończona zostanie sprawa związana z zasypaniem dołu za szkołą ,
- czy skończy się remont świetlicy do końca roku  .
Ad.8
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                         Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                               Daniel Wilk 
Data sporządzenia :                                                                   Data podpisania : 
2009.12.09                                                                                 2010..........................  


